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PROTOKÓŁ Nr IX/2019 kadencji 2018- 2023 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 
odbytej w dniu 23  maj   2019 roku, o godz. 14

00
 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 
przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu  
Przewodniczący otworzył sesję oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi 
quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. I powitał radnych oraz 
zaproszonych gości.  
Listy obecności radnych stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Rady 
Przypomina, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania obrad są udostępniane w biuletynie informacji publicznej i 
na stronie internetowej Powiatu, informacja ta znajduje się na drzwiach proszę o zapoznanie się z 
powyższą informacją.  

 
Za przyjęciem porządku obrad, Rada Powiatu głosowała:  
 

ZA – 17  P – 0  W – 0 

 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu  Nr VIII/2019 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
6. Ocena Akcji Zima. 
7. „15 min. dla wyborców”. 
8. Rozpatrzenie i debata nad raportem o stanie Powiatu Średzkiego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Środzie 

Śląskiej. 
10. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Środzie Śląskiej 
sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2018 rok.   

11. Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z wykonania budżetu 
Powiatu za 2018 rok.  

12. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Średzkiego za 2018 rok.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu Średzkiego za 

2018 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2018 rok.  
14. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu 

Powiatu w Środzie Śląskiej.  
15. Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej.   

17. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 
- ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 
siedzibę na obszarze Powiatu Średzkiego od 1 września 2019 roku 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Wnioski i oświadczenia radnych. 
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20. Sprawy różne. 
21. Zamknięcie sesji.  

                                                   
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu   Nr VIII/2019  z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr VIII/2019 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu  25 kwietnia   2019 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr VIII/2019 głosowała:   
 

ZA - 17  P - 0  W – 0  
 

 

Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu. (załącznik nr 3 do 
protokołu) 
 
Przewodniczący Rady 
Wszyscy radni otrzymali sprawozdanie, otwieram dyskusję w tym punkcie. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między 
sesjami. (załącznik nr 4 do protokołu) 
 
Starosta 
Odczytał sprawozdanie. 
 
Ad. 6/ Ocena Akcji Zima. (załącznik nr 5 do protokołu) 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję w tym punkcie.  
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 

Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję.  
 
Ad. 7/ „15 min. dla wyborców”. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję w tym punkcie, czy są pytania do sprawozdania?  
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Ad. 8/ Rozpatrzenie i debata nad raportem o stanie Powiatu Średzkiego. 
 
Przewodniczący Rady 
Przypominam, że jest to pierwszy raz tego typu debata,  ustawodawca wniósł ten obowiązek 
od obecnej kadencji rad gmin, powiatów i sejmików. Wczoraj odbyła się debata na ten temat. 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
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Dziękuję bardzo. Wczoraj faktycznie dyskutowaliśmy ponad 2,5 godziny. Zamykam dyskusję. 
 
Ad. 9/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w 
Środzie Śląskiej. 
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 10; P – 2; W - 5  
podjęła uchwałę Nr IX/60/2019 w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi 
Powiatu w Środzie Śląskiej. 

 
Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – wstrzymała się; Czesław Kaczmarek – ZA;   
Marek Majerowski - wstrzymał się; Halina Mikła – ZA  
Judyta Partyka-Basa - wstrzymała się; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – przeciw;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska - wstrzymała się 
Daniel Uszyński – ZA; Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – przeciw;  
Maria Zachary – wstrzymała się 
 
Ad. 10/ Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Środzie Śląskiej 
sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2018 rok.   
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Odczytała powyższą opinię. 
 
Ad.11/ Rozpatrzenie sprawozdania Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej z wykonania 
budżetu Powiatu za 2018 rok.  
 
Skarbnik 
Szanowni Państwo kilka slajdów na temat wykonania budżetu w roku 2018.  
Prezentacja (załącznik nr 6 do protokołu) 
 

Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Radny Wojewódka 
Tutaj skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w uzasadnieniu opinii odniósł się do 
kilku rzeczy, mam na myśli punkt trzeci gdzie mówi o zwrocie dotacji wykorzystanej 
niezgodnie z przeznaczeniem. Punkt czwarty odniesiono się do sposobu wydatków kar 
związanych z ochroną środowiska i tam jeszcze kar po punkcie szóstym też na pewne 
rzeczy zwraca uwagę. Ja chciałbym żeby Zarząd, może nie cały Zarząd ale Pan Starosta  w 
imieniu Zarządu, żeby się odniósł do tych punktów dlaczego nie zostały uwzględnione w 
sprawozdaniu. 
 
Przewodniczący Rady 
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Bardzo proszę w imieniu Zarządu Pani Skarbnik odpowie. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Panie Przewodniczący odpowiem Panu radnemu. 
 
Radny Wojewódka 
Wolałbym, żeby Pan Starosta odpowiedział. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Odpowiadam w imieniu Pana Starosty. Najpierw odniosę się do punktu czwartego gdzie 
wskazano, że w wyniku analizy powinny być wskazane wydatki w zakresie i wpływy opłat i 
kar za skorzystanie ze środowiska. Jak Pan radny zauważy ostatnie zdanie tego punktu – 
nowelizacja powyższa będzie miała po raz pierwszy zastosowanie do opracowania i 
wykonania budżetu na 2020 rok. Więc należy to potraktować bardziej jako wskazanie co 
będziemy robili bo przepisy ustawy jeszcze w roku przy sporządzaniu sprawozdania za 2019 
rok nie dotyczyły tego i to Regionalna Izba Obrachunkowa w ostatnim zdaniu wskazała, 
dopiero za 2020. 
 
Radny Wojewódka 
Pani Skarbnik nie do końca mi o to chodzi, Pani przeskoczyła dwa zdania dalej, mówię o tym 
wcześniejszym w sprawozdaniu nie odniesiono się do sposobu wydatkowania tych środków, 
tak Regionalna Izba napisała tak nie odniesiono się, potem jest kolejne zdanie należy 
zwrócić uwagę na pewne rzeczy i potem RIO mówi o nowelizacji. Dlatego pytam dlaczego 
nie odniesiono się do tych wydatków, chyba nie było przeszkód żeby się do tego odnieść i co 
zarząd na to dlaczego zarząd tego nie przedstawił w sprawozdaniu. Poza tym też miałem 
pytanie do punktu trzeciego który Pani pominęła. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Pozwoliłam sobie najpierw odpowiedzieć Panu na jedno odpowiem również na następne. 
Jak Pan zauważył w tym punkcie nowelizacja została wprowadzona 14 grudnia 2018 roku i 
będzie obowiązywała w zakresie opracowania i wykonania budżetu za 2020, więc nie ma 
potrzeby odnoszenia się w sprawozdaniu za 2018 do tego. Natomiast jeśli Pan chciałby 
przeanalizować jakie to były wydatki to one są, są ale w wersji tabelarycznej i przedstawia to 
załącznik nr 2, który jest dołączony do sprawozdania i który w rozdziałach i działach 900 
przedstawia poszczególne wydatki w zakresie ochrony środowiska. Czyli w wersji 
tabelarycznej jest to zawarte tutaj odnosi się do tego, że oprócz wersji tabelarycznej należy 
sporządzić część opisową ale dopiero w roku 2020. Jeżeli byłby to błąd rażący Panie radny 
to opinia ta zostałaby wydana z uwagami a takiej uwagi nie ma. Oczywiście …. 
 
Radny Wojewódka 
Jest to wypomniane, nie jest to formalnie nazwane uwagą ale jest to wskazane. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego       
Tak od lat opinie są wydawane jeżeli jest uwaga to jest uwaga,  tu jest wskazanie a nie 
uwaga i Regionalna Izba nie zażądała uzupełnienia tego. Jeżeli te wydatki szczegółowo 
Pana interesują to jesteśmy wstanie je Panu przedstawić, nie ma żadnego problemu. 
Natomiast nie uważam, że ta opinia byłaby pozytywna gdyby był to błąd rażący. Odniosę się 
teraz do kolejnej części dotyczącej wydatków związanych ze zmianami na realizację 
programów finansowanych z udziałem środków Unii te zmiany są również w załączniku nr 2 
dotyczą one wydatków z prefiksem 7 oraz 9 i wszystkie są w wersji tabelarycznej tam 
zawarte. Jeżeli będzie Pan  łaskawy zajrzeć do tego załącznika to na pewno to Pan znajdzie. 
Natomiast  nie uważam aby był to powód do odwoływania się od opinii i występowania w 
ciągu czternastu dni, że tak to było. Myślę, że można to sprawdzić jest w załączniku nr 2 i 
może się Pan do tego, może Pan sobie to dokładnie zobaczyć czy dotyczyło to zakupu 
materiałów, czy dotyczyło to usług, czy dotyczyło to za zakupu przedmiotów edukacyjnych te 
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zadania były głównie realizowane w szkołach i tam wszystko jest zawarte. I odpowiedź na 
trzecie Pańskie pytanie a dotyczy ona odsetek chodziło tutaj o zwrot dotacji po kontroli. I ja tu 
pozwolę sobie poprosić Pana kierownika Brzezińskiego o pomoc ponieważ nie znam 
dokładnie, ale była to kontrola jednego z projektów i tam chodziło po prostu ten projekt 
musieliśmy część dotacji po kontroli zwrócić, tak? 
 
Marcin Brzeziński – kierownik RFP 
Tak, dotyczyło to projektu przebudowy drogi Rakoszyce – Kulin – Cesarzowice  w związku z 
prowadzonymi czynnościami kontrolnymi. 
 
Radny Wojewódka 
Ja może tak jednym zdaniem, Regionalna Izba Obrachunkowa w punktach wyraźnie pisze 
należy zwrócić uwagę więc jest to w jakiś sposób uwaga czy zwrócenie uwagi przez RIO. Ja 
rozumiem, że nie jest to uwaga w sensie prawnym tak do opinii ale jest to jakieś wytknięcie. 
Dziękuję. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Mogę jeszcze raz? Panie radny.  
 
Radny Wojewódka 
Zakończyłem. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Proszę mi pozwolić. 
 
Przewodniczący   
Pani Skarbnik właśnie Pan radny zwrócił uwagę no i zwrócił uwagę, dziękujemy za tą cenną 
wskazówkę myślę, że to nie zmienia sposobu patrzenia na wykonanie budżetu. 
 
Radna Zachary 
Chciałam zapytać czy to była pomyłka czy może ja źle odczytałam, na jednym ze slajdów 
dotyczących dotacji były dotacje gminy być może to jest pomyłka ale ja to tak zrozumiałam to 
była dotacja powiatu chyba tak?. 
 
Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego 
Dotacje na pewno dla Powiatu, proszę wybaczyć ale korzystałam ze slajdów, które 
przygotowywałam w gminie i prawdopodobnie nie zauważyłam, że tego nie zmieniłam, na 
pewno dotyczą powiatu.    
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
  
Ad.12/ Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Powiatu Średzkiego za 2018 rok.  
 
Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Przewodniczący Rady 
Zamykam dyskusję. 
 
Ad. 13/ Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu 
Średzkiego za 2018 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2018 rok.  
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Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 11; P – 1; W - 5  

podjęła uchwałę Nr IX/61/2019 w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Powiatu 

Średzkiego za 2018 rok oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu za 2018 rok. 

 
Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – wstrzymała się; Czesław Kaczmarek – ZA;  
Marek Majerowski - wstrzymał się; Halina Mikła – ZA; 
Judyta Partyka-Basa - wstrzymała się; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – wstrzymała się;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska - ZA 
Daniel Uszyński – ZA; Agnieszka Wiatrzyk – ZA; Mariusz Wojewódka – przeciw;  
Maria Zachary – wstrzymała się 
 
Ad. 14/ Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium dla 
Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  
 

Agnieszka Wiatrzyk – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  
Odczytała powyższy wniosek. 
 
Ad. 15/ Odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we 
Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej.  
 

Elżbieta Czarnota – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
Odczytała powyższą opinię. 
 
Ad. 16/ Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w 
Środzie Śląskiej.   
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 9; P – 1; W - 7  

podjęła uchwałę Nr IX/62/2019 w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu 

w Środzie Śląskiej.   
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Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – wstrzymała się; Czesław Kaczmarek – ZA;  
Marek Majerowski - wstrzymał się; Halina Mikła – ZA; 
Judyta Partyka-Basa - wstrzymała się; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – wstrzymała się;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska - wstrzymała się 
Daniel Uszyński – ZA; Agnieszka Wiatrzyk – wstrzymała się;  
Mariusz Wojewódka – przeciw;  Maria Zachary – wstrzymała się 

 
Salę opuściła radna Wiatrzyk  
Obecnych 16 radnych 
 

Ad.17/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 

- zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 15; P – 0; W - 1  

podjęła uchwałę Nr IX/63/2019 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., 

 
Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA;  
Marek Majerowski - ZA; Halina Mikła – ZA; 
Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – ZA;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska – ZA; Daniel Uszyński – ZA; 
Mariusz Wojewódka – wstrzymał się;  Maria Zachary – ZA 
 
Do sali wróciła radna Wiatrzyk 
Obecnych 17 radnych  
 

- ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na obszarze Powiatu Średzkiego od 1 września 2019 roku 
 

Przewodniczący Rady  
Otworzył dyskusję. 
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddała uchwałę pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  
podjęła uchwałę Nr IX/64/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Średzkiego od 1 września 2019 roku 
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Artur Bogucki – ZA; Sebastian Burdzy – ZA; Józef Chabraszewski - ZA 
Honorata Dulska – ZA; Czesław Kaczmarek – ZA;  
Marek Majerowski - ZA; Halina Mikła – ZA; 
Judyta Partyka-Basa - ZA; Grzegorz Pierzchalski – ZA;  
Jan Piotrowski – ZA;  Małgorzata Rachwalska – ZA;  
Krzysztof Szałankiewicz – ZA; Joanna Szremska - ZA 
Daniel Uszyński – ZA; Agnieszka Wiatrzyk – ZA;  
Mariusz Wojewódka – ZA;  Maria Zachary – ZA 
 

Ad. 18/ Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady 
Otwieram dyskusję. 
 
Radna Dulska 
Ja chciałam się tutaj zapytać Pana Marcina, żeby nam przybliżył jak wygląda  dzień dziecka, 
o której się zaczyna. 
 
Przewodniczący Rady 
To nie... 
 
Radna Dulska 
Nie teraz? 
 
Przewodniczący Rady 
To w późniejszym, bo musiałby pisemnie odpowiedzieć.  
 
Radna Dulska 
Nie no chciałabym, żeby  dzisiaj odpowiedział. 
 
Przewodniczący Rady 
Poproszę Panią radną za chwilkę, w punkcie 19 Wnioski i oświadczenia radnych.    
 
Nikt  nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 19/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radna Dulska 
Ja chciałam się zapytać, żeby przybliżył tutaj nam imprezę dzień dziecka, jak to wygląda kto 
został zaproszony dlaczego nie w weekend odbywa się ta impreza i o której godzinie. 
 
Marcin Brzeziński – kierownik Wydziału RFP 
zawsze tradycyjnie odbywał się dzień dziecka 1 czerwca natomiast w tym roku w związku z 
tym, że 1 czerwca przypada w sobotę przesunęliśmy na piątek ponieważ przede wszystkim 
dzień dziecka jest dedykowany dzieciom zapraszamy wszystkie przedszkola z terenu gminy i 
powiatu całego na to wydarzenie. Zazwyczaj korzystają przedszkola ze Środy Śląskiej bo 
mają na miejscu. Jeżeli chodzi o tegoroczną edycję rozpoczynamy o 12.00 jeszcze oficjalne 
zaproszenie do przedszkoli nie zostało wysłane bo jutro będziemy mieli plakat  na biurku i 
postaramy się z plakatem przekazać. Natomiast też są informacje na Facebooku 
zapraszamy do konkursów w tym roku taki inny dzień dziecka bo bardziej nawiązujący do 
średniowiecza bez dmuchańców z takimi atrakcjami o charakterze średniowiecznym. 
Impreza zacznie się o 12.00 potrwa myślę, że tak do 19.00  
 
Radna Dulska 
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Dobrze, tylko mi chodzi kwestia jest tego, że dzień dziecka bardziej tu widzę jest dla miasta 
Środa Śląska ta impreza dzień dziecka nie jest dla dzieci wszystkich powiatowych ponieważ 
nie wiem przedszkole na przykład mieszkam w Miękini na ten temat nic nie wiedzą a 
wcześniej  nawet organizować imprezę zapraszać trzeba zorganizować transport zgodę 
rodziców i przede wszystkim wcześniej takie imprezy są jakby organizowane w placówkach a 
nie tydzień wcześniej, tak? Więc nie wiem czy to jest jednak dla wszystkich dzieci.  
 
Wicestarosta 
IV edycja Powiatowego Dnia Dziecka jak sama nazwa wskazuje jest to dzień dziecka dla 
wszystkich dzieci  z terenu powiatu średzkiego zaproszenia idą zawsze do wszystkich szkół, 
przedszkoli żłobków z całego terenu powiatu średzkiego. Oczywiście dojazd jest czasami 
problemem ale są lata pamiętam, że organizowali czy radni czy sołtysi transport dla dzieci ze 
szkół z Udanina czy z terenu Malczyc, także myślę, że z terenu Miękini również zaszczycą 
nas  w tym roku dzieci bo naprawdę warto. Także to jest dla wszystkich dzieci. 
 
Radna Dulska 
Dobrze więc chciałabym zobaczyć kiedy zostały wysłane zaproszenia. 
 
Marcin Brzeziński- kierownik Wydziału RFP 
Zaproszenia zostaną wysłane jutro z plakatami. 
 
Radna Dulska 
A świetnie, dziękujemy mamy tydzień w szkole w większości już ośrodkach wszystko jest 
zorganizowane na dzień dziecka więc trochę za późno. I tak jak mówiłam wcześniej jest 
jakby bardziej  organizowane pod gminę Środa Śląska i o 12.00 no bardzo mi przykro. 
 
Przewodniczący Rady 
Dziękuję Pani radnej za głos w dyskusji myślę, że to jest jakaś informacja która zostanie 
przyjęta i myślę, że wnioski zostaną wyciągnięte. Szkoda ze tak późno bo można było mówić 
o tym cztery lata temu, można było podejść do tematu rok czy dwa lata temu, wstecz bo to 
już jest czwarta edycja ale wszystkie dzieci są nasze i myślę, że Pan kierownik w następnej 
edycji weźmie to pod uwagę i powiedzmy z miesięcznym wyprzedzeniem otrzymacie 
Państwo informację na ten temat.       
 
Radna Dulska 
Chciałam się dowiedzieć jaki jest koszt takiej imprezy? 
 
Ewa Sikora- pracownik Wydziału RFP 
tegorocznej czy zeszłorocznej? 
 
Radna Dulska 
Tegorocznej. 
 
Marcin Brzeziński  
Szacunkowy koszt 30 tys. zł. ale pozyskujemy również sponsorów. 
 
Radny Piotrowski 
Chciałem złożyć wniosek „Z powodu zwiększonej ilości wypadków wnioskuje o ustawienie 
znaku Stop na drodze powiatowej nr 1607 D przy skrzyżowaniu z drogą 2020D to jest 
okolice Ramułtowice i Karczyce. Ustawienie w tym miejscu nakazu zatrzymania przyczyni się 
do zwiększenia bezpieczeństwa użytkowników tych dróg oraz osób korzystających z 
przystanka autobusowego usytuowanego w pobliżu”  To jest jeden wniosek, a drugi ja już 
składałem wniosek dotyczący Osieka swego czasu w sprawie zamontowania sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu na drodze nr 5 ale okazało się, ze jest to nielegalne więc może 
wniosek „W imieniu mieszkańców miejscowości Osiek zwracam się z prośbą o zwrócenie się 
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do GDDKiA o zamontowanie sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy 
skrzyżowaniu na drodze krajowej nr 5 w tej miejscowości. Droga ta obciążona jest znacznym 
ruchem, a wspomniane przejście jest codziennie używane przez mieszkańców, w tym przez 
dzieci szkolne i przedszkolne, w drodze na przystanek, do sklepu i kościoła. Zamontowanie 
sygnalizacji świetlnej umożliwi bezpieczne przejście w tym miejscu.”   
 
Radny Pierzchalski 
Jeżeli chodzi o pierwszy wniosek zostanie skierowany do Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 
drogowego, jeśli chodzi o drugi wniosek zostanie pismo skierowane do Generalnej Dyrekcji 
Dróg o rozwiązanie tego problemu.  
 
Radna Partyka-Basa 
To ja też sobie pozwolę odczytać „Zwracam się z wnioskiem o wystąpienie do Dolnośląskiej 
Służby Dróg i Kolei we Wrocławiu oraz Inspekcji Transportu Drogowego o możliwość 
zamontowania fotoradaru w miejscowości Kryniczno. Wielokrotnie zgłaszany jest mi przez 
mieszkańców wsi problem nadmiernej prędkości oraz nieprzestrzegania przepisów ruchu 
drogowego przez przejeżdżające przez miejscowość pojazdy.” Dziękuję. 
 
Radny Pierzchalski 
Oczywiście wniosek Pani zostanie skierowany i przyjęty. 
 
Ad. 20/Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Otrzymaliście Państwo wczoraj zaproszenia na uroczystą sesję bardzo bym prosił żeby tak 
jak jest w tym zaproszeniu do biura rady wpłynęły informacje na temat Państwa obecności 
na którą bardzo liczę i bardzo bym był wdzięczny żebyśmy się, jeżeli to jest  możliwe 
oczywiście to jest moja taka prośba, stawili się w komplecie jak tu jesteśmy do 31 prosiłbym 
o informację. 
Następna informacja dla Państwa to taka, że Pan Wicestarosta wyszedł mamy mieć tą 
wizytację w szpitalu  teraz po sesji, żeby zobaczyć jaki jest stan tego budynku, zaraz wróci 
Pan Wicestarosta to coś więcej powie. Panie Starosto o której możemy iść do tego szpitala? 
Czyli po sesji natychmiast możemy iść, od razu tak.   
 
Ad. 21/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął IX w kadencji 
2018 – 2023 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
 
Protokołowała:     
(-) 
Maria Pstrowska 
 

Przewodniczący Rady 
(-) 

Artur Bogucki 
 


